
Apeldoorn, 26 april 2023                                                                          

 

Aan; Ministerie van VWS, 

         t.a.v. minister Kuipers, 

cc.    Mevr. K. van Rooijen, GMT 

         Vaste Kamercommissie voor VWS 

 

Afz.; Vereniging Afbouwmedicatie, 

         Driehoek 24, 

         7312 CP Apeldoorn. 

 

Onderwerp: obstrueren door ZiN van deelname aan gesprek 

 

Geachte minister, 

 

In de kamerbrief dd. 17 maart jl. lazen wij: 

Om een goed beeld te krijgen van alle ervaringen met het multidisciplinair document ‘Afbouwen 

SSRI’s & SNRI’s’ wil het Zorginstituut ook in gesprek met de Vereniging Afbouwmedicatie. Deze 

vereniging was niet betrokken bij het opstellen van het document. Het gesprek tussen het 

Zorginstituut en de Vereniging Afbouwmedicatie moet nog plaatsvinden. Het is de intentie van het 

Zorginstituut dat ook de Vereniging Afbouwmedicatie aanwezig is op de eerdergenoemde 

bijeenkomst. Ik ben blij dat het Zorginstituut dit initiatief neemt. 

 

Op 23 januari jl.  ontvingen wij een e-mail van het Zorginstituut (ZiN): 

Binnen het Zorginstituut ben ik sinds februari dit jaar eerste contactpersoon omtrent vraagstukken 
die gaan over het afbouwen van antidepressiva. Zoals u mogelijk weet heeft het Zorginstituut 

afgelopen periode een ronde gedaan langs de opstellers van het multidisciplinair document 
afbouwen SSRI’s en SNRI’s om te inventariseren of partijen nog steeds van mening zijn of het 
huidige document voldoende handvaten biedt voor een succesvol afbouwproces. Om een goed 
beeld te krijgen van alle ervaringen in combinatie met uw rol en betrokkenheid hechten wij veel 
waarde aan de input van de Vereniging van Afbouwmedicatie.  

Om deze reden stuur ik u deze mail om met u hierover in gesprek gaan. Wij zouden graag uw 

input mee willen nemen in een terugkoppeling met de opstellende partijen en VWS. Ons 

voornemen is om dit in maart te kunnen afronden. 

 

Het bevreemdt ons dat u aangeeft dat onze aanwezigheid bij de bijeenkomst en dat het Zorginstituut 

alleen onze input mee zou willen nemen naar dit gesprek. 



1. We zouden graag vernemen wat nu werkelijk het plan is. 

Hoe dan ook; voordat we iets kunnen besluiten hebben we minstens de antwoorden nodig op een 

brief aan dhr. Wijma van het ZiN dd. 14 oktober 2020. 

Wij hebben dit aan het ZiN te kennen gegeven daags na hun verzoek  en kregen op 22 maart jl (twee 

maanden daarna!) een brief van een andere medewerker van het ZiN met antwoorden op, door ZiN, 

gewijzigde vragen. 

Dat schiet dus niet op; wij betreuren het dat we na het al jarenlange wachten op antwoorden, nu 

weer niet de antwoorden op onze vragen kregen en ook niet van de door ons aangeschreven 

persoon. (Door ons bij ZiN gemeld op 22 maart jl.) 

Inmiddels zijn we meer dan een maand verder en blijft het stil vanaf ZiN. 

We kunnen uit deze gang van zaken niet opmaken dat onze input werkelijk belangrijk gevonden 

wordt. 

2. Graag zouden wij van u vernemen  hoe u als verantwoordelijke voor het Zorginstituut ervoor 

gaat zorgen dat zij hun adviserende taak in dezen  t.b.v. het ministerie van VWS gaan 

vervullen. 

 

Met vriendelijke groet, 

Pauline Dinkelberg 

Bijlage: 2 

 

 

 


